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سرویس خبری/ علیرضا مقدسی
رهبری،  خبرگان  نماینده  فقیه  آیت  حضور  با  شعری  شب 
استهبان  نماینده مردم شهرستان های نی ریز،  دکتر طهماسبی 
مسئولین،  از  جمعی  اسلامی،  شورای  مجلس  در  وبختگان 
شماری از شاعران نامدار کشوری و جمعی از فعالان شعر و 
فرهنگ به مناسبت گرامیداشت دهه کرامت در این نی ریز 

برگزار شد.
اهل  شعر  مردمی شب های  ستاد  دبیر  زاده  نصیر   محمدجواد 
بیت )ع( در حاشیه برگزاری این آیین در کنار گلزار مطهر 
روزنامه  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  شهرستان  این  شهدای 
طلوع گفت: در این مراسم باشکوه 10 شاعر مطرح و مشهور 
خواهران  جمله  از  شهرمان  شهرستانی   و  استانی  کشوری، 
و  اندرز  فاطمه  زارع،  اعظم  ابراهیمی،  طاهره  حقیقی،  آرزو 
مقدم، محمد جلال رنجبر،  آقایان موسوی  مرادنژاد و  کوثر 
زاده  نصیر  محمدجواد  و  مبارکی  محمد  زارعی،   عباسعلی 

شعرخوانی کردند.
استقبال  با  که  مراسم  این  در  افزود:  شعر  شب  این  دبیر 
برگزار  شهرستان  این  هنرمندان  و  شاعران  فرهنگ دوستان، 
شد 10 شاعر سروده های خود را با موضوعات اجتماعی، طنز 
ویژه دهه کرامت و در قالب های مختلف مانند قصیده و غزل 

تقدیم حاضران کردند.
فعالیت های  حاصل  محفل  این  برگزاری  اینکه  بیان  با  وی 
برگزاری  اظهار کرد:  است،  خادمیاران  و  ادبی   انجمن های 
این  شاعری  و  شعر  تقویت  و  ارتقاء  به  مراسمی  چنین 

شهرستان کمک شایانی خواهد کرد.
وی ایجاد بستر مناسب برای ارائه اشعار شاعران جوان، تربیت 
و معرفی نسل جدید شاعران به جامعه شعر و ادب را از دیگر 

اهداف این محفل هنری دانست.
خبرگان  نماینده  فقیه  آیت الله  سخنرانی  و  کلیپ  اجرای 

رهبری  از دیگر بخش های این مراسم بود.
و  قدس رضوی  آستان  مهر  به  ممهور  تقدیر  لوح  پایان  در 
دست اندرکاران  و  شاعران  به  فارس  استان  نماینده  امضای 

تقدیم شد.

جهرم
فرماندار ویژه شهرستان جهرم:

تجمعاتودورهمیدرجهرم
ممنوعشد

رعایت  بر  تأکید  با  جهرم  شهرستان  ویژه  فرماندار 
دستورالعمل های بهداشتی، از مردم خواست از برگزاری دور 

همی های خانوادگی خودداری کنند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری 
آمار  طبق  اینکه  بیان  با  شفیعیان  مهدی  جهرم،  شهرستان 
بیشترین تعداد مبتلایان به کرونا در این شهرستان در مراسم 
در  و  تولد  جشن های  خانوادگی،  همی های  دور  عروسی، 
حساسیت  متأسفانه  افزود:  است،  بوده  انسانی  تجمعات  کل 
تا  ویروس  این  برابر  در  مراقبتی  خود  زمینه  در  اجتماعی 
حدود زیادی کاهش یافته و علیرغم تمام تذکرها و هشدارها، 
فاصله اجتماعی، پرهیز از حضور در دور همی ها و تجمعات و 
همچنین استفاده از ماسک تا حدود زیادی رعایت نمی شود.

و  کرونا  ستاد  در  شده  اتخاذ  تصمیمات  طبق  داد:  ادامه  او 
از برگزاری مراسمات عروسی  این شهرستان  شورای تأمین 
و ترحیم و همچنین جشن های تولد ممانعت خواهد شد و بر 
همین مبنا با اماکن و باغ شهری های که اقدام به برگزاری و 

میزبانی تجمعات می کنند برخورد می شود.

ورزشکارجهرمی،مدالطلای
خودراتقدیمآستانقدسرضوی

کرد
 

رشته  در  که  را  خود  طلای  مدال  جهرمی،  جوان  ورزشکار 
کاراته کسب کرده بود، تقدیم آستان قدس رضوی کرد.

در آیینی که در قالب طرح »زیر سایه خورشید«  در دهه 
و  رضوی  قدس  آستان  خدام  از  شماری  حضور  با  کرامت 
شهردار جهرم برگزار شد، علی اکبر صحراییان، مدال طلای 
خود را  در رقابت های جام ایران زمین سال ۲۰۱۵ در رشته 

کاراته کومیته انفرادی، به آستان قدس رضوی تقدیم کرد.
این ورزشکار جهرمی، انگیزه خود را از این کار، نشان دادن 

ارادت خود به علی بن موسی الرضا )ع( بیان کرد.
با  ایام دهه کرامت  طرح »زیر سایه خورشید« هر ساله در 
حضور خدام حرم مطهر امام رضا )ع( در استان های مختلف 

ایران و برخی کشورهای دیگر اجرا می شود.
بهداشتی  پروتکل های  با حفظ  قدس رضوی  آستان  خادمان 
امام جمعه  با  مردمی،  دیدارهای گسترده  از  پرهیز  و ضمن 
و  شهر  این  )عج(  المهدی  مخصوص  نیروی  تیپ  جهرم، 

فرمانده ناحیه مقاومت سپاه بسیج جهرم دیدار داشتند.

فسا

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم 
پزشکی فسا: 

افزایشکرونادراینشهرستان
حاصلبیتوجهیمردماست

 

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی فسا گفت: افزایش 
نگران کننده شمار بیماران مبتلا به کرونا در این شهرستان، 
نتیجه بی توجهی مردم و جدی نگرفتن هشدارهای بهداشتی از 

سوی آنان است.
در  فسا  شهرستان  داشت:  اظهار  ایرنا  به  نیا،  مهدوی  صادق 
ابتلا به کرونا قرار دارد و به همین سبب از  وضعیت قرمز 
و  توصیه ها  می کنیم  درخواست  شهرستان  این  اهالی  همه 
مدیریت  مهار و  زیرا  بگیرند،  را جدی  بهداشتی  هشدارهای 

این بیماری جز با اراده همگانی میسر نیست.
وی افزود: گفت: با این روند کنونی، بیمارستان ها به زودی 
است  ضروری  پس  بود،  نخواهند  بیماران  نیاز  پاسخگوی 
همگان به خود آییم و برای حفظ سلامتی خود و دیگران، 

اصول بهداشتی را پیوسته و با جدیت رعایت کنیم.
کرد:  بیان  فسا  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  مدیر 
منزل،  از  بیرون  در  غیرضروری  ترددهای  از  خودداری 
اجتناب از اماکن شلوغ و تجمع ها، شرکت نکردن در مراسم 
عروسی، ترحیم، دور همی های خانوادگی و همچنین استفاده 
ویروس  دوم  موج  از  می تواند  منزل  از  در خارج  ماسک  از 

کرونا جلوگیری کند.

استان بوشهراستان بوشهر

استاندار بوشهر: 
بانکهابرایتوسعهسرمایهگذاری

دراستانکمککنند

استاندار بوشهر با تأکید بر رفع موانع سرمایه گذاری بر اساس 
برای  بانک ها  گفت:  بوشهر  استان  قابلیت های  و  ظرفیت ها 
توسعه سرمایه گذاری در استان بوشهر همکاری های خود را 

افزایش دهند.
عبدالکریم گراوند  بوشهر،  از  تسنیم  به گزارش خبرگزاری 
بوشهر  استان  تولید  در جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع 
را در گرو  تولید  تجارت،  معدن و  تبریک هفته صنعت،  با 
فعالیت صنعتگران و فعالان اقتصادی دانست و اظهار داشت: 
رشد 52 درصدی صدور جواز صنعتی نشان از فعالیت رو به 

رشد تولید در استان بوشهر است.
گفت:  پتروشیمی  صنایع  زیربخش  توسعه  بر  تأکید  با  وی 
توسعه  برای  ویژه ای  ظرفیت های  دارای  بوشهر  استان 
سرمایه گذاری است که برای تحقق این مهم باید زمینه رفع 

موانع سرمایه گذاری فراهم شود.
استقبال  سرمایه گذاران  از  اینکه  به  اشاره  با  بوشهر  استاندار 
می شود افزود: در این راستا باید موانع سرمایه گذاری برطرف 

شود و بانک ها در این عرصه نقش مهمی دارند.
گراوند با تأکید بر کمک بانک ها برای توسعه سرمایه گذاری 
در استان بوشهر خاطرنشان کرد: استان بوشهر ضمن داشتن 
ظرفیت های مهم سرمایه گذاری از قابلیت ها و توانمندی های 

ویژه ای در حوزه های گوناگون برخوردار است.
وی با اشاره به رونق تولید در استان بوشهر تصریح کرد: در 
شرایط تحریم های ظالمانه و ویروس کرونا که تمام جهان 
را فرا گرفته است،  سرمایه گذاری و رونق تولید در استان 
تولید،  برداشته شود جهش  موانع  اگر  یافته و  بوشهر توسعه 

پیشرفت و آبادانی در استان بیش از پیش فراهم می شود.
ظرفیت های  از  یکی  را  فسفات  کود  تولید  بوشهر  استاندار 
تولیدی  و سرمایه گذاری استان دانست و بیان کرد: اکنون 
که کشور به کود فسفات نیاز مبرم دارد و این ظرفیت در 
استان بوشهر وجود دارد با تکمیل پروژه تولید کود فسفات 

زمینه رونق اقتصادی فراهم می شود.
گراوند با بیان اینکه همدلی  و وفاق در استان بوشهر برای 
کشتی های  پهلوگیری  افزود:  دارد  وجود  اقتصادی  فعالیت 
تقدیر  قابل  آن  تخلیه  در  تسریع  و   اساسی  کالاهای  حامل 
و  بر کشور  اضافی  هزینه های  شد  مهم سبب  این  که  است 

بیت المال تحمیل نشود.
فسفات در  اینکه کشتی حامل خاک  اینکه هم  بیان  با  وی 
نقش  فسفات  گفت:  است  تخلیه  حال  در  نگین  بندر  اسکله 

به سزایی در تقویت بخش کشاورزی کشور دارد.
استاندار بوشهر با تأکید بر نقش بانک ها در توسعه و پیشرفت 
افزود: بانک ها که منابع متعددی در اختیار دارند در توسعه 
استان بوشهر نقش مهمی دارند. گراوند با اشاره به نقش منابع 
بانکی در توسعه و پیشرفت استان  تأکید کرد: بانک ها برای 
تسریع در راه اندازی واحدهای تولیدی و صنعتی باید بیش از 

این نقش آفرینی کنند.

ناظر گمرکات استان بوشهر:
هیچتوقفیدربخشصادرات
گمرکاتاستانبوشهرصورت

نگرفتهاست
 ناظر گمرکات استان و مدیرکل گمرک بوشهر با اشاره به 
تأثیرات شیوع بیماری کرونا بر مبادلات تجاری گفت: هیچ 
صورت  بوشهر  استان  گمرکات  صادرات  بخش  در  توقفی 

نگرفته است.
با  دیدار  در  بیگی  قره  بهروز  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
رئیس کل دادگستری استان بوشهر اظهار داشت: حمایت از 
سیاست های  مهمترین  از  تقویت صادرات  راستای  در  تولید 

گمرک است.
وی اضافه کرد: در راستای اجرای منویات مقام معظم رهبری 
با اختصاص  ایران سعی کرد  و شعار جهش تولید، گمرک 
به ویژه  تجاری  و  تولیدی  فعالان  از  گوناگون  تسهیلات 

تولیدکنندگان و صادرکنندگان حمایت کند.
افزود: در  استان و مدیرکل گمرک بوشهر  ناظر گمرکات 
ورود  و  تولید  از  حمایت  جهت  به  ستاد  این  راستا  همین 
کالاهای اساسی به استان مجوز ایجاد دو انبار اختصاصی در 

بوشهر و دیر را صادر کرد.
حوزه  مقررات  تمامی  هم اکنون  کرد:  خاطرنشان  بیگی  قره 
اجازه  و  است  انجام  اخذ مجوزهای لازم در حال  با  تجارت 
تخطی از قوانین و مقررات را در گمرک به هیچ کس نخواهیم 

داد.
شهید  دکتر  آیت الله  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  ضمن  وی 
گسترش  داشت:  اظهار  قضائیه  قوه  هفته  تبریک  و  بهشتی 
امنیت  ایجاد  و  اجتماعی  و  فردی  حقوق  احقاق  و  عدالت 
پایدار و برقراری نظم و تأمین آسایش و آرامش در جامعه 

بدون وجود دستگاه قضا امکان پذیر نخواهد بود.
بهروز قره بیگی با بیان اینکه تأثیرات شیوع بیماری کرونا 
جمله  از  کشورها  از  بسیاری  تجاری  مبادلات  بر  جهان  در 
کشورمان تأثیرگذار بوده است، اظهار داشت: علیرغم کاهش 
بخش  در  توقفی  هیچ  اما  کشورها  میان  تجاری  مراودات 
صادرات گمرکات صورت نگرفته و طبق روال قبل در حال 

انجام است.
رعایت قوانین در گمرک

بوشهر  استان  نیز گفت:  بوشهر  استان  دادگستری  رئیس کل 
از وضعیت بسیار خاصی برخوردار است و طول ساحلی این 

استان نشان از ظرفیت بالای این استان دارد.
استان  در  بالقوه ای  ظرفیت  دریا  افزود:  جمادی  علی  دکتر 
زمینه  در  خدادادی  نعمت  این  از  می توان  که  است  بوشهر 

اشتغال، کارآفرینی و رونق تولید بهره بیشتری برد.
استقرار  کنار  در  نیز  تجارت  و  گمرک  کرد:  اضافه  وی 
پتروشیمی  شرکت های  و  جنوبی  پارس  عظیم  تأسیسات 
می تواند در رشد و توسعه استان بوشهر نقش بسزایی داشته 

باشد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس:

رئیسجمهوراختیارات
کروناییاشرابهاستاندارهرمزگان

تفویضکرد
 


 

تمام  اینکه  بیان  با  مجلس  عمران  کمیسیون  رئیس  نایب 
رایزنی  براساس  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  مطالبات 
به  استان  نمایندگان  نامه  با  گفت:  است،  شده  برطرف 
برای  استاندار هرمزگان  به  اختیارات  تفویض  رئیس جمهور، 

تصمیم گیری انجام شده است.
آرامی  منصور  بندرعباس،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
در نشست با اعضای شورای شهر بندرعباس اظهارداشت: من 
جزو کسانی بوده و هستم که همیشه از قانون شوراها دفاع 
کرده ام و اعتقاد دارم شورا باید به عنوان پارلمان محلی قوی تر 

شود.
وی افزود: در کشور برای اداره شهرها قانون به اندازه کافی 
باشیم؛  نباید  جدید  قوانین  تصویب  به دنبال  و  دارد  وجود 
درمجموع هیچ وقت ننشسته ایم از ظرفیت موجود قانونی برای 

بهتر اداره کردن شهرها استفاده کنیم.
بافت فرسوده،  قانون  به عنوان مثال درباره  بیان کرد:  آرامی 
این قانون را چه کسی باید اجرا کند؟ یک کاری که کمتر 
انجام شده استفاده از قوانین موجود بوده و بعد از نبود قانون 

هم گلایه می کنیم. 
نماینده مردم بندرعباس، حاجی آباد، قشم، خمیر و ابوموسی 
و  انسانی  نیروی  حوزه  در  داد:  ادامه  شورای  مجلس  در 
قانون گذاری افراد کاربلدی در استان داریم، ما باید سراغ این 
توانمندی ها برویم، تأکیدم بر این است که تیمی درمجموعه 

شورا باشد و ظرفیت های قانونی به درد بخور برای مدیریت 
شهر را پیدا کنند. 

وی تصریح کرد: اگر جایی هم در مجلس احساس نیاز شد 
قانونی کم یا زیاد شود یا اصلاح شود ما نمایندگان هستیم 

این کار سختی نیست. 
و  مدون کوتاه مدت  برنامه  باید یک  ما  تأکید کرد:  آرامی 
بلندمدت برای شهر داشته باشیم و حرف هایمان را به صورت 
در  ما  چشم انداز  واقعاً  بزنیم؛  کشوری  مسئولان  به  مستند 
مدیریت شهری بندرعباس چیست؟ و قرار است در 2 سال 
و 5 سال آینده به کجا برسیم؟ این ابتدایی ترین ضروریات 

برای هر شهر است.
دیگر  بخش  در  مجلس  عمران  کمیسیون  رئیس  نایب 
اظهار  انقلاب  معظم  رهبر  بیانات  به  اشاره  با  صحبت هایش 
داشت: ما نباید نسبت به فساد بی تفاوت باشیم و باید بدانیم 
ایجاد  مفاسد  بزرگ ترین  مفسده،  کوچک ترین  پی  در  که 

می شوند. 
مردم  با  مشورت  بدون  نمایندگان  نکنید  شک  افزود:  وی 
حرفی را در مجلس نمی زنند و مبارزه با فساد دغدغه مردم 
فساد  می گویم  تعارف  بدون  نماینده  یک  عنوان  به  و  است 
در کشور و استان بیداد می کند، هرکس در جایگاه خودش 
باید بداند اگر در مبارزه با فساد با کسی تعارف داشته باشد 

آیندگان او را نخواهند بخشید.

عملیاتمبارزهباملخصحرایی
درهرمزگانپایانیافت

عملیات  اتمام  از  هرمزگان  جهادکشاورزی  سازمان  رئیس 
مبارزه باملخ صحرایی در این استان خبر داد.

علی باقرزاده همائی در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: عملیات 
مبارزه با ملخ صحرایی که در مرحله دوم از ۱۴ آبان ۹۸ آغاز 

شده بود، اواخر ماه گذشته رسماً پایان پذیرفت.
وی با اشاره به اینکه عملیات ردیابی ملخ در استان کماکان 
ادامه خواهد داشت، افزود: در این مدت در ۶۹ هزار و ۴۵۰ 
هکتار از اراضی استان علیه این آفت عملیات کنترل با انواع 
سیستم های سمپاش اعم از ۱۸ دستگاه سمپاش های یو آل وی 

پاش، ۱۴ دستگاه توبولاینرو ... صورت پذیرفته است.
سطح  داد:  ادامه  هرمزگان  جهادکشاورزی  سازمان  رئیس 
ردیابی در این مدت به بیش از ۲.۲ میلیون هکتار بالغ شده 
و  ادارات  سایر  ظرفیت های  از  استفاده  با  امر  این  که  است 

همکاری مردم به وقوع پیوسته است.

تعیینقیمتمرغگرمدرهرمزگان
بهصورتروزانه

مصرف کننده  حقوق  از  حمایت  و  بازرسی  نظارت،  معاون 
گرم  مرغ  قیمت  اکنون  گفت:  هرمزگان  صمت  سازمان 

به صورت روزانه در استان تعیین می شود.
فارس؛  خلیج  مرکز  صداوسیما  خبرگزاری  گزارش  به 
عبدالرضا پیروی منش افزود: قیمت روزانه مرغ گرم در محل 
واحدصنفی عرضه مرغ باید نوشته شود و فروشندگان موظف 

به رعایت آن هستند.
وی گفت: امروز سه شنبه قیمت مصوب مرغ گرم در استان 

مشخص می شود.
گوشتی  پروتئینی  مواد  صنف  اتحادیه  رئیس  رحیمی  علی 
شهرستان بندرعباس گفت: قیمت مرغ گرم به صورت روزانه 

و به تدریج در واحدهای صنفی کمتر می شود.
با  می توانند  تخلف  هرگونه  مشاهده  صورت  در  شهروندان 
سامانه ۱۲۴ سازمان صمت تماس بگیرند و یا به پایگاه های 

سیار بازرسی در سطح شهر مراجعه کنند.

ا

استان خوزستاناستان خوزستان
استاندار خوزستان: 

مجوزیبرایاعمالمحدودیت
درشهرهایقرمزخوزستان

مصوبنشدهاست
 

  
استاندار خوزستان گفت: پیشنهادهایی برای اعمال محدودیت 
در شهرهای قرمز به ستاد ملی کرونا داده شده که اگر مجوز 
این  تا  این محدودیت ها اعمال می شوند ولی  لازم داده شود 

لحظه مجوزی برای محدودیت یا تعطیلی صادر نشده است.
به گزارش ایرنا غلامرضا شریعتی در نشست ستاد مدیریت 
بیماری ناشی از ویروس کرونا در اداره کل مدیریت بحران 
خوزستان اظهار داشت: تعداد  مراجعان به مراکز ۱۶ ساعته 
و بیماران سرپایی  استان کاهش داشته ولی تعداد بستری ها  

ثابت و شیب آن بسیار کند است.
وی  با اشاره به اینکه فشار  زیادی روی پزشکان، پرستاران 
و کادر درمانی استان وجود دارد بیان کرد: باید تلاش کنیم 

علاوه بر کاهش مراجعه، بستری ها هم رو به کاهش برود و 
مبتلایان نیازمند به بستری کم شوند  که لازمه این امر  ابتلای 
کمتر  است برای همین امیدواریم با کاهش مراجعان در یک  

تا دو هفته بعد میزان بستری ها رو به کاهش برود.
استاندار خوزستان بیان کرد: رعایت فاصله اجتماعی، شرکت 
باید مورد توجه جدی  نکردن در مراسم ترحیم و عروسی  
از  بسیاری  در  احتیاط ها  این  هنوز  چراکه  گیرد  قرار  مردم 

مناطق رعایت نمی شود.
مراسم  برگزاری  به  نسبت  فرمانداران  کرد:  تأکید  وی 
باید  هم  بازماندگان  و  باشند  داشته  جدی  اقدام های  ترحیم 
در  اجتماعی   فاصله  با  نفر   ۱۰ تا  حداکثر  که  شوند  متعهد 
اجازه  صورت  این  غیر  در  یابند  حضور  خاکسپاری  مراسم 

خاکسپاری داده نمی شود.
شریعتی ادامه داد: هنوز وضعیت ۹ شهر استان از لحاظ شیوع 
این شهرها  باید تلاش کنیم وضعیت  و  است  قرمز  کرونا  

بهبود یابد.

مدیرگروه سلامت خانواده مرکز 
بهداشت خوزستان عنوان کرد:

شناساییبیشاز۱۵۰۰سالمند
مبتلابهکرونادرحوزهعلوم

پزشکیاهواز
مدیرگروه سلامت خانواده، جمعیت و مدارس مرکز بهداشت 
۷۶ کودک  و  سالمند   ۱۵۰۰ از  بیش  شناسایی  از  خوزستان 
مبتلا به کرونا در حوزه دانشگاه علوم پزشکی اهواز خبر داد.
مژگان قاسمی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: ابتدای شیوع 
با کرونا در مدیریت  برنامه عملیاتی مقابله  ویروس کرونا، 
و  شد  تدوین  خوزستان  بهداشت  مرکز  خانواده  سلامت 
بسیاری از اقدامات پیشگیرانه را قبل از اعلام وزارت، اعمال 
کردیم. بسیاری از پیگیری ها و مراقبت ها تلفنی و به صورت 
از  تا  شد  انجام  بهداشت  مراکز  در  حضور  برای  نوبت دهی 

تجمع مراجعین در پایگاه های بهداشتی جلوگیری شود.
وی افزود: تعداد دفعات مراقبت مادران و کودکان به صورت 
حضوری در مراکز و پایگاه ها را کاهش دادیم و پیگیری های 
مزمن  بیماری های  به  ابتلا  موارد  در  خصوصاً  مراقبت ها 
مادران  کرونا،  شیوع  ابتدای  در  شد.  انجام  تلفنی  به صورت 
زایمان ترس  انجام  برای حضور در مراکز درمانی و  باردار 

داشتند که در این زمینه آموزش های فراوانی داده شد.
مدیرگروه سلامت خانواده، جمعیت و مدارس مرکز بهداشت 
مادران  ابتلای  ما،  از مشکلات  خوزستان گفت: یکی دیگر 
و  شناسایی  روند  رابطه  همین  در  که  بود  کرونا  به  باردار 
علوم  دانشگاه  هیئت علمی  هماهنگی  با  مادران  این  درمان 
پزشکی اهواز ساماندهی شد تا کمترین خطر متوجه مادران 

باردار شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

لیکک
سرپرست شرکت آب منطقه ای 

کهگیلویه و بویراحمد؛
آبسدکوثرسال۱۴۰۰بهشهر

لیککمیرسد

 
 سرپرست شرکت آب منطقه ای کهگیلویه و بویراحمد از 
روستاهای  و  لیکک  شهر  به  آبرسانی  پروژه  بهره برداری 

مسیر از سد کوثر در سال ۱۴۰۰ خبر داد.
یاسوج، آرش مصلح در  از  تسنیم  به گزارش خبرگزاری 
جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه طرح آبرسانی به لیکک 
و روستاهای مسیر از سد کوثر یکی از مهمترین پروژه های 
آب شرب کهگیلویه و بویراحمد بوده که عملیات اجرایی 
آن از سال 1390 آغاز شده است، اظهار داشت: هم اکنون 
عنوان  دارد.وی  فیزیکی  پیشرفت  درصد   40 پروژه  این 
و  کیلومتر   55 طول  به  مسیری  در  پروژه  این  در  کرد: 
با اختلاف ارتفاع حدود 400 متر، آب تصفیه شده از سد 
می یابد  انتقال  نفر  هزار   85 حدود  جمعیت  برای  کوثر 
که برای توسعه جمعیت تا افق 1420 طراحی شده است.

سرپرست شرکت آب منطقه ای کهگیلویه و بویراحمد با 
بیان اینکه در هفته گذشته به همراه امام جمعه و فرماندار 
شهرستان بهمئی از این پروژه بازدید کرده ایم، ادامه داد:  
مقرر شد عملیات لوله گذاری کل 55 کیلومتر، امسال انجام 

و سال بعد نیز ایستگاه پمپاژ و مخازن آن تکمیل شود.
مصلح با اشاره به اینکه هزینه اتمام این پروژه حدود 250 
میلیارد تومان است، خاطرنشان کرد: حدود 10 کیلومتر از 
پیگیری های  با  که  دارد  وجود  اجتماعی  معارضات  مسیر 
انجام شده و گرفتن اعتبار به زودی این مشکل نیز مرتفع 

می شود.

چند  تخلف  پرونده  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  دادگستری  رئیس 
شهرداری این استان در دست بررسی است و به زودی برای آن ها رأی 

صادر خواهد شد.
به گزارش ایرنا، حسن نگین تاجی در نشست با جمعی از دانشجویان 
بسیجی کهگیلویه و بویراحمد در یاسوج، اظهار داشت: بدون هیچ گونه 

تبعیضی با متخلفان در حوزه های مختلف برخورد خواهد شد.
وی با اشاره به صدور رأی عضو شورای شهر دوگنبدان و همدستانش 

به اشد مجازات، افزود: افراد این باند وجوه دریافتی از شهروندان برای 
استفاده  با  را  موارد  دیگر  و  ساختمان  عوارض  ساخت،  پروانه  تمدید 
از اسناد جعلی به حساب خود واریز می کردند و در نهایت شناسایی و 

مجازات شدند.
مراجعات  پذیرای  استان  این  دادگستری  کرد:  تصریح  تاجی  نگین 
مردمی است و حتی کسانی که در خصوص مسائل و مشکلات موجود 

هشدار دهند حمایت خواهند شد.

پروندهتخلفچندشهرداریکهگیلویهوبویراحمددردستبررسیاست


